

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 29-03-2023 01:10:10 PM Subject: Mr. Tareq Ammary, the Head of the Technical Depart</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن التاريخ: 29-03-2023 01:10:10 PM الموضوع: استقالة السيد طارق عماري رئيس الإدارة الفنية</p>
<p>Mr. Tareq Ammary, the Head of the Technical Department / Technical Department, resignation Reference to the subject above, and according to Article (11) of the Instructions for the Disclosure of Listed Companies, Accounting Standards and Auditing Standards for the year 2004 and its amendments, we would like to inform you that Mr. Tareq Ammary, the Head of the Technical Department / Technical Department, has submitted his resignation on 26/03/2023 and it was</p>	<p>الموضوع: استقالة السيد/ طارق عماري- رئيس الإدارة الفنية / الدائرة الفنية بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملا بأحكام البند (ز) من المادة (23) من تعليمات الحوكمة الخاصة بشركات التأمين رقم (1) لسنة 2022، يرجى العلم بأن السيد طارق تيسير نعمة عماري قد قدم استقالته من منصبه "كـرئيس الإدارة الفنية / الدائرة الفنية" وتم قبول استقالته من قبل الشركة بتاريخ 26/03/2023، وعليه سيكون يوم الأربعاء الموافق 05 نيسان 2023، هو آخر يوم عمل رسمي له في الشركة.</p>
<p>26-03-2023</p>	<p>26-03-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayat Dawas</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayat Dawas</p>